
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2023. április 20-án megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Dr. Bakos Beáta, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Dr. Mikola Nóra, Seresné Lados 
Éva, Tóth Imre (8 fő képviselő). 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Bajzáthné Bertalan Ildikó (1 fő képviselő). 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Móczó Nóra jegyző, 
Vinczéné Gál Éva, a Polgármesteri Hivatal igazgatási osztályvezetője, 
Mezei Norbert, a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője, 
Lajosné Kiss Klára, a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője, 
Müllerné Braun Erika, az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetője, 
Kun Adrienn, a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház intézményvezetője  
Lólé Gyula, a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, 
Szabó József mezőőr, 
Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő, 
Rácz Tamás József NÜVI közalkalmazott, JRNÖ elnökhelyettes, 
Kántor Sándor, a Jászapáti Család- és Gyermekjóléti Központ intézményvezetője, 
Dr. Nagy Ernő rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője. 

 
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester tisztelettel köszönti a soros képviselő-testületi 
ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 8 fő jelen van, Bajzáthné 
Bertalan Ildikó képviselő jelezte távolmaradása okát, a képviselő-testület határozatképes, az 
ülést megnyitja. A meghívóban 18 napirendi pont tárgyalása szerepel, megkérdezi a 
képviselő-testület tagjait, hogy van-e valakinek plusz napirendi pont, illetve módosító 
javaslata. 

 (Hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 17 napirendi pontot nyílt ülésben, 1 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és az alábbi 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
104/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg 2023. 04. 20-i ülésének napirendjét: 
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N a p i r e n d :  
 

1./ Beszámoló a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi 
Rendőrőrs munkájáról 

 Előadó: Jászberény Rendőrkapitányság vezetője, 
  Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

2./ Beszámoló a Közterület Felügyelők 2022. évi munkájáról 
 Előadó: Közterület-felügyelő, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

3./ Beszámoló a Mezőőrök 2022. évi munkájáról 
 Előadó: Mezőőrök, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

4./ Beszámoló az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2022. évi szakmai 
munkájáról 

 Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

5./ 2023. I. negyedévi beszámoló a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról 

 Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

6./ Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2022. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó 
értékelés elfogadására  

 Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
  Szolgáltatást végző intézmény vezetője, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

7./ Előterjesztés pályázati felhívás kiírására a Jászladány, külterület 0563. 
hrsz-ú ingatlan használatára a 2023. július 02. napján megrendezésre 
kerülő búcsú megtartása céljából  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

8./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetői 
álláshelyére vonatkozó pályázat kiírására, valamint ideiglenes bizottság 
létrehozására a beérkező pályázatok véleményezésére 

 Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

9./ Előterjesztés közvilágítás üzemeltetésére és karbantartására szolgáltató 
kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

10./ Előterjesztés a helyi környezet védelméről, a közterületek és ingatlanok 
rendjéről, a település tisztaságáról valamint a települési szilárd és 
folyékony hulladékkal összefüggő feladatok végrehajtásáról szóló 17/2004. 
(IV. 30.) önkormányzati rendelet módosítására 

 Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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11./ Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.3-21-JN1-2022-00029 azonosítószámon 
nyilvántartott „Belterületi utak kiépítése Jászladányban” című pályázat 
keretében kötelező tájékoztatás és nyilvánosság biztosítására szolgáltató 
kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

12./ Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.3-21-JN1-2022-00029 azonosítószámon 
nyilvántartott „Belterületi utak kiépítése Jászladányban” című pályázat 
keretében közbeszerzési szakértői feladatok ellátására szolgáltató 
kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

13./ Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.3-21-JN1-2022-00029 azonosítószámon 
nyilvántartott „Belterületi utak kiépítése Jászladányban” című pályázat 
keretében projektmenedzsment feladatok ellátására szolgáltató 
kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

14./ Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 
szervezeti és működési szabályzatának elfogadására 

 Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

15./ Előterjesztés Jászladány belterületén szúnyoggyérítés elvégzésére 
szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

16./ Előterjesztés a baromfitartást ösztönző települési támogatás biztosításához 
előnevelt csirkét értékesítő kiválasztására  

 Előadó: Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető 

17./ Előterjesztés az Ozoróczky Mária Szociális Központ kérelmére 
elektromos áram hálózatbővítés engedélyezésére 

 Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Zárt ülés: 

18./ Előterjesztés a Jászladány, 0563 hrsz-ú ingatlanra tett vételi ajánlat 
megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi Rendőrőrs munkájáról 
Előadó: Jászberény Rendőrkapitányság vezetője, 
 Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Köszönti Dr. Nagy Ernő kapitányságvezető urat, majd átadja neki a szót. 
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Dr. Nagy Ernő r. alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: röviden szóban 
szeretné kiegészíteni a beszámolót, tekintettel arra, hogy 16 oldalon keresztül részletesen, 
számokkal taglalva mutatta be az elmúlt év tevékenységét, melyhez két diagramot is csatolt, 
hogy kicsit átláthatóbb legyen. Nem a számokról szeretne beszélni, mert az le van írva, azt 
szeretné, ha kicsit a számok mögé néznének, hogy lássák mi az, ami még megtölti 
tartalommal ezt a jelentést. A 2022-es év nem volt könnyű év, nem csak Jászladány, hanem a 
teljes Jászság területén. Mihelyst kilábaltak volna egy covid járványból, egyből beleestek egy 
elég nehéz energiaválságba, ami magával hozott egy nagymértékű gazdasági átrendeződést is, 
mely látható mértékben hatást gyakorolt minden közbiztonsági tekintetben a teljes 1200 km2-
re. A bűncselekmények bekövetkezésében egy minimális csökkenés kimutatható Jászladány 
térségében, az előző évhez viszonyítva öt darabbal kevesebb, a saját értékrendje szerint is úgy 
érzi, hogy ez a szám magas. Egész évben elemezték, értékelték a bekövetkező folyamatokat, 
és egy belső átrendeződést is tettek, nyilván megerősítvén azt, hogy itt egy rendőrőrs 
tevékenységével összefüggésben olyan nagy humánkapacitásokkal nem bírnak. Amit lehetett 
a saját lehetőségeikhez és kapacitásukhoz mérten, azt megtették. Amire igazán hatást tudnak 
gyakorolni, azok a számok mind kedvezőbben alakultak az elmúlt időszakhoz képest. A 
legnagyobb hatást a közterületeken tudják mérni. A vagyon elleni bűncselekmények 
bekövetkezése, ami nagymértékben megnövekedett Jászladány település tekintetében, és 
nyilván ebből is inkább a bekerített helyekre történő behatolással járó betöréses lopás vagy 
lakásbetörések száma. Azt gondolja, hogy ez nagymértéken irritálhatja is és irritálja is a 
lakosságot és nyilván azt az embert, azt a családot, akinek az otthonába hatoltak be. Saját 
értékrendje szerint ezt az egyik legszenzitívebb bűncselekménynek tartja a közterületen 
bekövetkezettektől eltérően, hiszen ez traumát is okoz az embereknek. Sajnos ez az a 
szegmens, amiben nagyobb erőlétre, nagyobb előrelépésre lenne szükség. Az a bűnözői kör, 
aki ebben a szegmensben érintett, nem igazán a munka terén mutatta meg eddig sem jeles 
képességeit. A rendőrség állományát alkalmasnak és megfelelően potensnek tartja, a 
bekövetkezett bűncselekmények tekintetében a felderítés oldalán dicséretes a munkájuk. Nem 
csak a Jászladányi Rendőrőrs állományára gondol, mert azt bizonyára érzékelték, hogy nem 
csak az őrs dolgozói szolgáltak itt 2022. évben. Megteremtették azt nagyon hosszú időszakon 
keresztül, hogy teljes 24 órás lefedettséget tudtak biztosítani a településnek és a hozzá tartozó 
régióknak, amelynek volt ára is, mert nőni kellett az illetékességi területnek. Nem biztos, 
hogy teljes mértékben ez a jó út, de a jelenlegi humánerőforrás és más rendőri egységek 
átmozgatásával így tudtak nagyobb rendőri lefedettséget biztosítani. Azt gondolja, hogy ez a 
hatását elérte, de a kellő hatását nem váltotta ki. Valamivel több és jobb módszerekre van 
szükség a helyi bűnözést generáló bűncselekmények realizálásában, hisz ez az egyik fő eleme 
a 2023-as évnek is. Voltak szép felderítések, de még többre van szükség. 
Közlekedésbiztonsági téren a településen bár csökkent a személyi sérüléses balesetek száma, 
sajnos volt egy halálos baleset is. Teljesen átfordították ebben a fókuszpontjukat, szinte csak a 
közúti közlekedési balesetek bekövetkezésekhez vezető okokra reagálnak kiemelten, és ezeket 
úgy vették célkeresztbe, hogy nagymértékben tudják csökkenteni majd a közúti közlekedési 
balesetek számát. Azt gondolja, hogy jelenleg érzékelhető az a rend, az a metodika, amit 
bevezettek. Igyekeznek célirányosan összehangolt és egy bizonyos területre koncentrált 
ellenőrzéseket tartani, ami az elmúlt évben is több esetben megtörtént, ebben az évben pedig 
már heti rendszerességgel tér vissza, nem csak Jászladányon, hanem más településeken is, 
ahol szükség van nagyobb arányú rendőri jelenlétre. Úgy gondolja, hogy sikerült a 
szakmatársakkal megtalálni az egyensúlyt, a polgárőrség még intenzívebben tudott besegíteni 
a rendőrség munkájába, ezt mindenképpen szeretné megköszönni. Jelenleg a legnagyobb 
támogató erő a polgárőrség, ráadásul olyan támogató erő, akik ingyen, lokálpatrióta szív 
oldalán áldozva, saját szabadidejük terhére, díjmentesen végzik ezt a tevékenységet, ami 
nagyon példás. Más településeken sokat szokott a jászladányi polgárőrség működésével 
kapcsolatban példálózni. Sajnos nem mindenhol annyira acélos és aktív a polgárőrség, mint 
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itt. Látható, hogy öregszik az állomány, ez a rendőrségre is igaz, az utánpótlás keresés 
nehezebb, mint ahogyan a rendőrségen is. Ebben az évben és az elmúlt évben is szoros volt az 
együttműködés, együttgondolkodás, ezt mindenféleképpen szeretné megköszönni. Vannak 
olyan esetek, amikor a polgárőrök hamarabb megtalálják az eltulajdonított tárgyakat, és még 
elkövetőket is tudnak mondani, értékkel bíró és előre mutató dicséretes tevékenységet látnak 
el. Van olyan település, ahol nem működik polgárőrség. A polgárőrség mellett a mezőőrökkel 
is szoros az együttműködés, sok információval látják el a rendőrséget, és mondhatja még, 
hogy a kisebbségi önkormányzat részéről Lólé Gyula is erős kapocsnak mutatkozik a 
multikultúrában és a rendőrség kapcsolatában, melyet ezúton is köszön, továbbra is 
számítanak a segítségeikre. Bízik benne, hogy az energia és erő, amit ráfordítanak a munkára, 
meg fogja hozni a hatását hosszabb időn keresztül. Nem lenne etikus fejtegetnie, hogy miért 
nem tudják a bűnözéssel érintett embereket megfelelő rendeltetési helyükre szállítani, vagy 
esetlegesen oda juttatni. Egy biztosan mondható, nagyon kevés olyan bűncselekmény történt 
Jászladányon, aminek nincs meg az elkövetője. Ez fontos. Bízik abban a szlogenben, amit 
még tanuló rendőrkorában megtanult, hogy „az idő nekünk dolgozik, és előbb-utóbb mindenki 

a megérdemelt helyére fog kerülni, és tisztulni fog a terület”. Ennyivel szerette volna 
kiegészíteni a beszámolót, bízik a további jó együttműködésben. A képviselő-testület felé 
annyit jelezne, hogy velük nem találkozik minden nap, de polgármester asszonnyal szoros az 
együttműködés, nagyon sok jelzést kapnak tőle, bízik benne, hogy a képviselők megfelelő 
visszacsatolást kapnak erről, és elégedettek azzal, amit a rendőrség erre reagálni tud. Nyilván 
nem hibátlan a rendőrség tevékenysége, itt is emberek dolgoznak, de hiszi, hogy a jóakarat és 
a közös cél felülír minden kisebb hibát. Köszöni, hogy meghallgatták, várja a kérdéseket.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, észrevétele. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: nem szeretné fényezni a beszámolót, de a Jászladányi 
Rendőrőrs munkájával maximálisan meg van elégedve. Segítőkészek, gyorsan reagálnak az 
ügyekben, a mai példa is azt volt, hogy szinte egyszerre értek a helyszínre. Mindig azon 
vannak, hogy megfelelő helyre kerüljenek a bűnelkövetők. Az ügyészi és bírói munkával 
egyáltalán nincs megelégedve. A képviselő-testület nagyon kis fórum ahhoz, hogy el tudják 
mondani. Volt olyan eset, hogy egy ügyben feljelentést tett, azt gondolták, hogy az elkövetőt 
lecsukják, nem végeztek még a kihallgatással, mikor már ki is engedték. Ez a bűnöző a 
NÜVI-nek legalább egymillió forint kárt okozott. Vannak apró-cseprő bosszantó bűnesetek, 
van, amikor már a hetedik ügynél tart az elkövető és még mindig szabadlábon van. Ha tegnap 
is nem engedik ki az egyik elkövetőt, akkor nem égett volna le az apja háza. De valamiért 
kiengedték. Ezt nagyon sérelmezi. Egy másik dolog, amit szeretne megjegyezni, hogy ültettek 
facsemetéket, melyeknek először a felét lopták el, másodszorra a 90%-át. Visszakereste a 
számlát, fél évvel ezelőtt 84.400,- forintért vásárolták a facsemetéket. Két nap múlva kapott 
egy levelet, hogy a szakértő 6.000,- forintban állapította meg a facsemeték értékét, mely 
alapján 48.000,- forint a kár. Úgy érezte magát, mintha hazudni akart volna.  
 
Dr. Nagy Ernő r. alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: örül, hogy külső 
szemlélőként is azt látják, hogy a rendőrség mindent megtesz, amit tud. A mai magyar 
jogrendszerben az igazságszolgáltatás független. A kár értékét külső szakértő állapítja meg, a 
rendőrségnek kötelessége elfogadni azt, amit leírnak.  
 
Tóth Imre képviselő: a beszámolót átolvasva azt állapította meg, hogy a 2021-es év 
adataihoz képest a 2022-es év adatai javultak valamennyit, viszont a lényegi változás a 
számok alapján abban érzékelhető, hogy a felderítési mutatók látványosabban javulnak. 
Látszik, hogy nagyon komoly rendőri munka van azok mögött a bűnesetek mögött, ami 
megjelenik a településen, és ez a komoly rendőri munka abban érzékelhető legjobban, hogy a 
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felderítési mutatók nagyon magasak. A régebbi beszámolókban sokkal alacsonyabb felderítési 
mutatók voltak a maihoz viszonyítva. A felderítés a rendőri munkán túl a településnek is 
köszönhető, tekintettel arra, hogy ez a település nagyon időben jött rá arra, hogy a település 
közbiztonsága érdekében érdemes egy jól működő kamerarendszert felállítani. Egy olyan 
kamerarendszert, ami elősegíti a felderítéseket, szűkíti az elkövetők mozgásterét, mert ezzel 
lekövethető a bűnelkövető mozgása, és ezeknek a kamerafelvételeknek köszönhetően biztos, 
hogy nagyon gyors a felderítés. Azok a mutatószámok nagyon lecsökkenthetők, melyek a 
felderítésre fordított napok számát mutatják, mert egy jó kamerafelvétellel könnyebb 
beazonosítani az elkövetőt, így sokkal könnyebb nyomozati és felderítési munkát végezni. 
Örül, hogy a település jó úton halad ebben a kérdésben. A kamerarendszer nagyon fontos, 
melyre folyamatosan áldozni, költeni kell, nem szabad hagyni, hogy ez a rendszer leromoljon. 
Úgy gondolja, hogy szoros összefüggés van a közbiztonság és a kamerarendszer között. A 
rendőrség munkájával elégedett. Igaz, hogy fiatal az állomány, de látszik, hogy dolgoznak, 
mozognak a településen. Amikor a rendőr látható a településen, annak visszatartó ereje van a 
bűnözés területén. Javasolja elfogadásra a rendőrségi beszámolót. Ez egy jó beszámoló. Nincs 
olyan munka, amelyen nem lehetne még javítani, ezen is lehet, el is várja, hogy a rendőrség 
még javítson a munkáján. 
 
Dr. Nagy Ernő r. alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: a településen vannak 
olyan együttműködőik, akiknek fontos ez a kamerarendszer, és tettek is azért, hogy minél 
több bővítés és minél jobb minőségű kamerák legyenek, ez nagyon dicséretes. Sok olyan hely 
van, ahol problémát jelent a kamerák hiánya, és a jelenlegi gazdasági helyzet nem nagyon 
engedi meg, hogy a kamerarendszer kiépítésére bárki is lépéseket tudjon tenni. Ez a település 
rendkívül időben lépett ebben a kérdésben. A bizonyítás oldalán vannak nehézségek, 
alapvetően az még nem bizonyíték, hogy valakit felismernek, de nagyon nagymértékben 
hozzájárul ahhoz, hogy mások is megismerjék és felismerjék, és tudjanak ebből személyi 
bizonyítékot gyártani. Arra tud mindenkit motiválni, hogy támogassák továbbra is a 
kamerarendszer fejlesztését. A beszámoló kiegészítésében nem tért ki rá, korábban már 
beszéltek róla polgármester asszonnyal, hogy a tavalyi évben is sokszor szorgalmazta a 
készenléti rendőrségnek a megerősítését. Azt tudni kell, hogy a készenléti rendőrségnek 
majdnem a teljes személyi állománya a határőrzés tevékenységben volt foglalkoztatva, nem 
volt kapacitás erre. Talán ebben az évben eljutnak oda, hogy a határvadászok betoborzásával 
fel fog tudni szabadulni a teljes készenléti rendőrség személyi állománya, és a Jászságba, 
főleg az Alsó-Jászságba tudnak igényelni segítséget. Főkapitány úr támogatásával most is heti 
rendszerességgel jön a készenléti rendőrség, de nem olyan mértékben, amelyet szeretnének 
elérni. Dolgoznak rajta, hogy ne csak a saját erőforrásaikat égessék el a mindennapokban, 
hiszen van még 17 településük, de fókuszban tartják továbbra is Jászladányt.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e még 
valakinek kérdése, véleménye. 
 
Bertalan László képviselő: szeretné megerősíteni képviselő társai véleményét a rendőrség 
munkájával kapcsolatban. Az őrsparancsnok csere az elején kicsit nehézkesen indult, de az 
elmúlt időszakra már beérett, és a vezetési stílusváltás eredményes volt. Véleménye szerint az 
sem hátrány, hogy a rendőrök nagy része már nem az, aki volt. A fiatal rendőrök aktívabbak, 
mint az öregek voltak, és ez dicséretes. Véleménye szerint a rendőri munka Jászladányon 
sokat javult, bár nagyon kevesen vannak. Nem tudja, hogy a létszámban tud-e változás 
bekövetkezni a közeljövőben. Amikor a Jászladányi Rendőrőrshöz csak egy település 
tartozott még, akkor sokkal többször lehetett a kis utcákban is látni a rendőröket. Ha 
messzebbre kell elmenniük, például Alattyánra, akkor több órán át nincs rendőr a településen. 
Lehet, hogy papíron megvan a 24 órás lefedettség, de ha a másik négy településre kell menni, 
akkor Jászladányon sokáig nincsen rendőr. Az érintett öt település közül Jászladányon van a 
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legtöbb probléma. Szeretné az őrs jelenlegi dolgozóit megdicsérni. Sajnálja, hogy 
őrsparancsnok asszony nem tudott jelen lenni az ülésen, de neki is elmondta már ugyanezt. A 
kamerarendszerrel kapcsolatban szeretné megköszönni a képviselő-testület tagjainak, hogy 
tiszteletdíj felajánlásaikkal támogatják a kamerarendszer üzemeltetését, bővítését, valamint 
szeretné megköszönni azoknak a személyeknek a munkáját, akik a rendőrök mellett nagyon 
sokat tevékenykednek, a roma önkormányzatnak, a polgárőröknek, a mezőőröknek, a 
közterület-felügyelőnek, a képviselőknek és mindenkinek. A település így tud előre menni. 
Amikor a polgárőrség tagjait összehívták, hogy megbeszéljék, hogyan tudják a szolgálatokat 
megerősíteni, akkor többen felvetették, hogy a visszaeső bűnözőkről a polgárőrség kaphatna-e 
fényképet? Könnyebb lenne kép alapján felismerni ezeket a személyeket. A képeket 
nyilvánosan nem mutogatnák, csak maguk között használnák. 
  
Dr. Nagy Ernő r. alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: meg tudják mutatni, 
de fényképet nem adhatnak oda senkinek, mert ezek személyes adatok. Az eligazításon 
ismertetik egymással az információkat, szívesen segítenek annak érdekében, hogy 
eredményesen tudják tenni a dolgukat. Létszám ügyben annyit szeretne elmondani, hogy nem 
mondtak le a két jászladányi fiatalról, akik szeretnének itt dolgozni, bíznak benne, hogy meg 
lesz minden oldalról a támogatásuk, hogy hazatérhessenek. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: bíznak benne a fiúk, hogy sikerül Jászladányra kerülniük, 
hogy itt tudjanak dolgozni. 
 
Dr. Nagy Ernő r. alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: kéri, hogy keressék 
fel, megteszik a szükséges lépéseket. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: tudomása szerint már volt megkeresés, csak sikertelenül. 
 
Dr. Nagy Ernő r. alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: abban a fázisban már 
nem lehetett megoldani, de ha végeznek, akkor igen.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: rendben, köszöni szépen. Olvasva a beszámolót, a 24 órás 
lefedettséggel kapcsolatban jutott eszébe, hogy valóban van 24 órában rendőr, de rengeteg a 
feladat, az öt település munkáját ellátni lehetetlen. Az iskolában dolgozva is ezt tapasztalták, 
hogy bármit tennének, lehetetlen Jászboldogházáról gyorsan ideérni. Volt olyan eset, amikor 
szerettek volna rendőri segítséget kérni a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskolába, ahol 
470 hátrányos helyzetű gyerek tanul, és verekedés kezdődött. Pedagógusként kijöttek a 
gyerekek után, de haza már nem kísérhették őket. A rendőri jelenlét mégiscsak hatásos lenne. 
Az iskolaőr tudomásuk szerint nem jöhet ki a közterületre. Rendőri segítséget szerettek volna 
kérni, de a kollégái vidéken voltak. Mindenképpen hasznos lenne az őrs létszámbővítése, 
nagyon sok az őrshöz csatolt település. Az iskolaőr munkáját szeretné megköszönni, mert 
valóban hatásos. Volt egy farsangi bál, amire rendőri segítséget kértek, és meg is kapták. A 
gyerekeknél még számít az egyenruha. Őrsparancsnok asszonnyal is beszélték, hogy a 
szorosabb együttműködés az iskolával nagyon hasznos lenne, de tudja, hogy ez nehéz a 
rengeteg feladat miatt. Sok erőt és kitartást kíván a jövőben, köszönik a rendőrség munkáját, 
és bíznak a legjobbakban minden téren. 
 
Dr. Nagy Ernő r. alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: a saját döntése volt, 
hogy ezek a települések hozzá lettek csatolva az őrshöz, ehhez a döntéssel három státuszt 
tudott hozni. Szoros állománytáblával dolgoznak, nem lehet több ember a rendőrőrsön, mint 
amennyi státuszhely van, amiért fizetni tudnak.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: őrsparancsnok asszony kérte meg, tekintettel 
arra, hogy nem tud jelen lenni az ülésen, de szeretné, ha tolmácsolná a képviselő-testület, 
mezőőrség, közterület-felügyelet és roma nemzetiségi önkormányzat felé köszönetét a 
segítségükért, támogatásukért, együttműködésükért. Ő is kihangsúlyozta, és valamennyien 
úgy gondolják, hogy így tud jól és hatékonyan működni, ahogyan most működik, 
összefogással. A pénzügyi bizottság tárgyalta a beszámolót, elnök urat kérdezi, hogy milyen 
javaslat született. 
 
Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
elfogadásra javasolja a beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

 (Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a beszámolót. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
105/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
Jászladány település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság javítására tett 
intézkedésekről szóló 2022. évi beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel – elfogadja Jászladány település 
közbiztonságáról, a közbiztonság javítására tett intézkedésekről szóló 2022. évi 
beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászberényi Rendőrkapitányság/Jászladányi Rendőrőrs 
 3./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megköszöni kapitány úrnak, hogy elfogadta a 
meghívást és a képviselők kérdéseinek megválaszolásában rendelkezésre állt.  
 
Dr. Nagy Ernő r. alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: köszöni az egész éves 
támogatást, bízik a jövőben is a konstruktív együttműködésben. További jó munkát kíván. 
 

(Dr. Nagy Ernő r. alezredes,  
a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője elhagyja a tanácstermet.) 
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2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Közterület Felügyelők 2022. évi munkájáról 
Előadó: Közterület-felügyelő, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a közterület-felügyelői munkáról készült írásos 
anyagot mindenki megkapta, Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelőt kérdezi, hogy 
kívánja-e szóban kiegészíteni. 
 
Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő: nem szeretné kiegészíteni, a felmerülő 
kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
elfogadásra javasolja a beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek a beszámolóval kapcsolatban kérdése, véleménye, más javaslata. 
 
Bertalan László képviselő: hiányolja, hogy a közterület-felügyelő nem bírságol, véleménye 
szerint sok esetben lehetne. 
 
Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő: 2022-ben nem volt még helyszíni bírság. 
2023-ban eddig már van három darab. Ez a pénz nem az önkormányzaté lesz, hanem az 
államé. Egy adott rendszerben kell rögzíteni a bírságokat. 
 
Bertalan László képviselő: elmúlt ebben az évben már három hónap, kevésnek találja ezt a 
darabszámot. Ennél sokkal több esetet lát nap, mint nap. 
 
Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő: a megállni és várakozni tilos táblánál tudna 
bírságolni, ehhez hiányzik még a rendszer és a nyomtatvány beszerzése folyamatban van. 
Csendháborítás miatt lenne még lehetőség bírságolásra, de munkaidőben nem szokott ilyen 
eset előfordulni. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a bírságnak az lenne a lényege, hogy befizessék, mert 
azzal nincsenek előrébb, ha a NÜVI-nél akarják ledolgozni. Elég sok probléma van így is a 
közmunkásokkal, ha ilyen személyek is benn vannak dolgozni, akkor a többiek munkamorálja 
fertőződik meg.  
 
Bertalan László képviselő: ezeket a személyeket el kell különíteni a közmunkásoktól, más 
feladatot kell adni részükre. A munkavezető feladata, hogy rendet tartson. A közterület-
felügyelet munkájával meg van elégedve, a bírságolást hiányolja. 

 (További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatára a beszámoló elfogadásával. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
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106/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
A közterület-felügyelet 2022. évi munkájáról készült beszámoló elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel – elfogadja a közterület-felügyelet 
2022. évi munkájáról készült beszámolót az előterjesztés szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Közterület-felügyelet helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Mezőőrök 2022. évi munkájáról 
Előadó: Mezőőrök, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a mezőőrök munkájáról készült írásos anyagot 
mindenki megkapta, Szabó József mezőőrt kérdezi, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni. 
 
Szabó József mezőőr: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja az előterjesztés szerinti tartalommal a beszámoló elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 
 
Bertalan László képviselő: kapitány úr is elmondta, hogy minden szereplőre szükség van a 
közbiztonság fenntartásához, saját maga is úgy gondolja, hogy a mezőőrségre nagy szüksége 
van az önkormányzatnak és a településnek. 

 (További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
beszámolót. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
107/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
A mezőőrség 2022. évi munkájáról készült beszámoló elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel – elfogadja a mezőőrök 2022. évi 
munkájáról készült beszámolót az előterjesztés szerint. 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Mezőőrök helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2022. évi szakmai munkájáról 
Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2022. évi 
szakmai munkájáról szóló írásos beszámolót mindenki megkapta, átadja a szót Müllerné 
Braun Erika intézményvezetőnek. 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: a beszámolóban megpróbált mindent leírni. 
Igyekeztek az elmúlt években, az elmúlt évben is jó színvonalon működni, és működtetni az 
intézményt. Szeretné megköszönni elsősorban a fenntartó jóindulatát az intézményhez, és 
mindenkiét. Mindig mindent megkap, amit kér, nagyon szépek és fejlődnek az intézmény 
épületei, valamint a bennük lévő tárgyi eszközöket is tudják bővíteni, fejleszteni akár a 
képviselő-testület segítségével, akár az alapítvány pénzéből. Igyekeznek egyre jobban és 
magasabb színvonalon dolgozni, van még mit fejlődniük, melyhez kér majd további 
segítséget. Köszön mindenkinek mindent az elmúlt évre is, és remélhetőleg a következőkben 
is ugyanilyen hozzáállást kap. Ha kérdés merül föl a beszámolóval kapcsolatban szívesen áll 
rendelkezésre. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
beszámoló elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
beszámolót. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
108/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
Az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2022. évi szakmai munkájáról szóló beszámoló 
elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel – elfogadja az Ozoróczky Mária Szociális 
Központ 2022. évi szakmai munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés szerint. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
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 2./ Polgármesteri Hivatal, helyben, 
 3./ Ozoróczky Mária Szociális Központ, helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem a beszámolóhoz kapcsolódik, de az 
intézményhez igen, hogy a Katolikus Szeretetszolgálat részéről nem érkezett még hivatalos 
értesítés, csak üzenet, hogy nyár legvégén, ősz első felében átveszik az intézményt. Püspöki 
aláírásra vár a levél.  
 
 
5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

2023. I. negyedévi beszámoló a közmunka programokban foglalkoztatottak által végzett 
munkákról 
Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a közmunka programokban végzett munkáról 
készült írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Bagi Zsolt Arnold megbízott 
intézményvezetőnek. 
 
Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető: annyival szeretné kiegészíteni az írásos anyagot, 
hogy a fóliasátorban lehet szedni a hónapos retket, ma már szedtek is belőle az otthon 
lakóinak. Eddig ezt a részt nem bántották, most eltűnt két oszlop és egyet kitörtek. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a pénzügyi bizottság tárgyalta a napirendi 
pontot, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
tárgyalta, és örömét fejezték ki, hogy már betakarítás történt, pedig még csak az év elején 
járnak. Nagyszerű dolog, amikor a termelésről lehet számot adni. Sajnálatos, ami a beszámoló 
második felében a veszteségekről szól. A bizottság a beszámolót elfogadásra javasolja. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

 (Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a beszámoló 
elfogadásával. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
109/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
A közmunka programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló 2023. I. 
negyedévi beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel – elfogadja a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló 2023. I. negyedévi 
beszámolót az előterjesztés szerint. 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal, helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2022. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés elfogadására  
Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
 Szolgáltatást végző intézmény vezetője, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Köszönti Kántor Sándort, a Jászapáti Család- és Gyermekjóléti Központ 
intézményvezetőjét, átadja neki a szót. 
 
Kántor Sándor, a Jászapáti Család- és Gyermekjóléti Központ intézményvezetője: a 
beszámoló az elmúlt évekhez hasonlóan készült el, illetve kiegészítette azzal a szolgáltatással, 
amelyet ugyan nem a település nyújt, de a településen lehet igénybe venni. Abban a 
szerencsés helyzetben vannak, – amelyet ezúton is köszön az önkormányzatnak, – hogy 
kiváló az elhelyezése az intézménynek ezen a településen, így nagyon sok szolgáltatást ki 
tudtak ide helyezni, a jogi tanácsadást és a pszichológiai tanácsadást is, más településekről is 
járnak át ide a szolgáltatás igénybevételére. Ennyivel lett kiegészítve az anyag. Ha valakinek 
kérdése merül föl, szívesen áll rendelkezésre.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
átfogó értékelés elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: van-e tudomása az intézménynek arról, hogy a nevelésbe 
kihelyezett gyerekek közül, mennyien maradnak a településen, ha nagykorúvá válnak? Az a 
véleménye, hogy amíg nem volt ennyi szakember, mint most, sokkal egyenesebb volt a 
problémás gyerekek útja. Nem volt ennyi féle szaktanácsadás. A sok okosság mögött mégis 
leépülést érez ebben a rendszerben. 
 
Kántor Sándor, a Jászapáti Család- és Gyermekjóléti Központ intézményvezetője: nincs sok 
rálátásuk a nevelésbe vett gyerekekről. Azok, akik Jászladányon vásárolnak ingatlant, 
valamilyen módon előbb utóbb megfordulnak a szolgálatnál valamilyen segítségnyújtás miatt, 
mert általában nem tudják ezt az ingatlant fenntartani. Megkapják az otthonteremtési 
támogatást, megvásárolják az ingatlant, de mivel semmilyen jövedelmük, és olyan ellátásuk 
nincs, amiből egy ingatlant fenn tudnának tartani, így előbb-utóbb el is tűnnek. A Rákóczi 
utcában két olyan ingatlan is van, amelyből az egyiket már le is bontották, a másikban pedig 
már valaki teljesen más lakik, és le is lakja az ingatlant. Lehet rá számítani, hogy akik 
hosszabb távon vannak nevelésbe véve, azok megkapják az otthonteremtési támogatást, és itt 
vesznek belőle ingatlant a nevelőszülő segítségével. Az, hogy eredménytelennek érzik a 
munkájukat nagyon sok összetevős, szerepet játszik benne a társadalom változása is. 
Elképzelhetetlen volt régebben, hogy arról kapnak rendőrségi jelzést veszélyeztetés miatt, 



 14 

hogy egy 17 éves fiatal férfi gázriasztó pisztolyt lopott a nagymamájától. Tíz évvel ezelőtt 
nem tudta volna elképzelni, hogy ilyen jelzést egyszer is fognak kapni. Teljesen más az 
összetétel és más problémákkal küzdenek ezek az emberek, akikkel most kapcsolatban 
vannak. A másik probléma, hogy nem nagyon van hová beutalni a gyerekeket. Ha beutalnak 
gyerekeket, ez a mostani rendszer a kamasz gyerekeket nem tartja bent. Most is tud olyan 
gyereket Jászladányon, aki évek óta nevelésbe van, de egy évet összesen nem töltött benn a 
lakásotthonban, ahol lennie kellene. Ebben a szolgálat is tehetetlen. Azok a szolgáltatási 
kapcsolódások, amelyek húsz évvel ezelőtt működtek, már nem működnek. Egyrészt azért, 
mert sok a szolgáltató, nem csak egy megyei szolgáltató van, akivel kialakul egy 
kapcsolatrendszer, ami működik. A meglévő szerteágazó szolgáltatóknál is nagyon nagy a 
fluktuáció. Azt tapasztalja, hogy van olyan szolgáltató ahol már három éve ugyanaz a 
nevelőszülői tanácsadó, van olyan, ahol évente változik. Nem tudnak kialakulni azok a 
szakmai kapcsolatok, amelyek alapján eredményesebben tudnának dolgozni. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: Bagi Zsolt alpolgármester úr hozzászólása úgy hangzott, mintha 
a szakemberek létszámával egyenesen arányos lenne, hogy romlik a gyerekekhez való 
hozzáállás. Azt tudni kell, hogy félelmetes, fergeteges tömeggé válik lassan az a 
gyereklétszám, akikkel foglalkozniuk kell. Évről évre egyre több a család, a gyerek, aki a 
szoros házasság, vagy a rokonság és a nevelés következtében kialakult betegség miatt 
kezelhetetlen. Olyan, mintha a szerzett IQ rohamosan csökkenne, és az elmúlt ötven év 
hiábavaló fáradozása lenne az, hogy bármit is megtanítsanak nekik. Sajnos a gyerekek 
szüleinek nagy része 14-18 éves, akiket nem érdekel semmi, nem figyelnek arra, amit 
mondanak nekik, hanem csak azt várják, hogy a világ majd megsegíti őket, majd mások 
megoldják a problémáikat. Ez nem etnikai alapon történik, mert ugyanúgy el lehet mondani a 
roma gyerekekre is és a magyar gyerekekre is, a telefonon kívül semmi más nem érdekli őket, 
viszont 14-15 éves korukban már aktívan élik a házaséletet, és szülik a gyerekeket rakásra. 
Maximális elismerését fejezi ki a családsegítő munkájáért. Mindenki, aki ezekkel a 
gyerekekkel és felnőttekkel foglalkozik olyan, mintha ellenárral szemben lapátolnának, hogy 
elérjenek valamit. Nem látja, hogy ennek a helyzetnek lenne megoldása. 14 éves korukig 
fogja az óvoda, iskola, de utána, ha kikerülnek az ismeretlenbe semmivé válnak, mert nincs 
olyan, aki irányítsa őket. Nem tudja, hogy ezeknek a gyerekeknek van-e jövőképe.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: lehet, hogy nem jól fogalmazta meg, azt szerette volna 
mondani, hogy ha megnézi egy húsz évvel ezelőtti beszámolót, akkor sokkal kevesebb volt a 
probléma. Akik akkor segítségre szorultak, most már azoknak a gyerekeivel kell foglalkozni, 
és ez egy szélmalomharc.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára az átfogó értékelést. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
110/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2022. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés elfogadásáról  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel – a gyermekek védelméről és a gyámügyi 
igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 96. § (6) bekezdésében biztosított 
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jogkörében eljárva elfogadja a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 
szóló átfogó értékelést 2022. évre vonatkozóan. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben,  
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal, helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés pályázati felhívás kiírására a Jászladány, külterület 0563. hrsz-ú ingatlan 
használatára a 2023. július 02. napján megrendezésre kerülő búcsú megtartása céljából  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, mely 
azért került a képviselő-testület elé, mert az elmúlt években kiemelten nagy népszerűségnek 
kezdett örvendeni ez a terület, és olyan helyzetbe került a képviselő-testület, hogy az utolsó 
pillanatban kellett döntést hozni, illetve vitát rendezni. Tavaly megfogalmazta azt a képviselő-
testület, és kiadta feladatként a jegyzőnek, hogy ezt a pályázati felhívást készítse elő, és hozza 
a képviselőt-testület elé. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen 
javaslat született. 
 
Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
tárgyalta az anyagot, és több határozatot is hozott ebben a kérdésben, tekintettel arra, hogy a 
pályázati felhívást szükséges volt kiegészíteni. Az előterjesztett pályázati felhívás tartalmazza 
az ajánlat minimális összegének meghatározását, melyre a bizottság javaslata 300.000,- forint. 
A másik javaslat, hogy kerüljön bele a pályázati felhívásba, a következő szöveg. „Ajánlati 
egyenlőség esetén – annak megszüntetéséig – a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
lehetőséget ad az ülésen megjelent ajánlattevők részére, hogy az ajánlott árat módosítsák. A 
módosítás úgy történik, hogy az ajánlattevő, amennyiben élni kíván az ajánlat módosításának 
lehetőségével, újabb ajánlatát zárt borítékba helyezi, és a bizottság elnökének 
(tárgyalásvezetőnek) átadja. Amennyiben minden boríték beadásra került, a bizottság elnöke 
elvégzi a borítékbontást, majd tájékoztatja a megjelenteket a legmagasabb összegű ajánlatról.” 
A harmadik javaslat, hogy a bérleti szerződésbe bele kell foglalni azokat az eszközöket, 
berendezéseket, amelyeket a bérlő működtetni kíván, és amelyekre vonatkozóan érvényes 
megfelelőségi tanúsítvánnyal rendelkezik. Ezekkel a kiegészítésekkel együtt elfogadásra 
javasolja a bizottság a pályázati kiírást. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 
 
Bertalan László képviselő: ha senki nem éri el a 300.000,- forint minimum összeget, akkor 
nem lesz kiadva a terület? 
 
Tóth Imre képviselő: akkor nem lesz kiadva a terület. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: tegnap a pénzügyi bizottsági ülésen elhangzott 
egy 150.000,- forintos javaslat is. Javasolja átgondolásra az összeget. Ha a 300 ezer forintos 
minimum ajánlatot fogadják el, és nem lesz ajánlattevő, akkor nem lesz búcsú, és nem lesz 
bevétele az önkormányzatnak. Annak a lehetősége még így is meg lesz, hogy magánterületet 
erre a célra valaki kivegyen. Ha az a cél, hogy ne legyen búcsú, akkor ezt az összeget 
felemelhetik még nagyobb összegre is. Úgy gondolja, hogy nem csak az a két pályázó fog 
pályázni, aki az elmúlt években szeretett volna búcsút tartani, hanem így lehetőség nyílik más 
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pályázó beengedésére is. Tavaly, illetve az azt megelőző években 100 ezer forintért adták ki 
ezt a területet. Javasolja, hogy induljanak 150 ezer forintról, így még meg van annak a 
lehetősége is, hogy akár 300 ezer forintot kapjanak ezért a területért, és akkor lesz búcsú. 
 
Bertalan László képviselő: a 2365m2-en túl lesznek az árusok, akik itt szoktak lenni? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az árusok az út mellett lesznek elhelyezve.  
 
Bertalan László képviselő: az árusokból befolyt bevétel mennyi szokott lenni? 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a helypénz méterre van megállapítva, és attól függ a 
díj, hogy az árus hány métert foglal el. Nem tudja, hogy mennyi bevétellel számolhatnak, 
véleménye szerint több mint 100 ezer forint. Ha nem lesz búcsú, akkor mindenképpen 
bevételtől esik el a NÜVI. 
 
Bertalan László képviselő: azért kérdezi, mert próbálja arányosítani, hogy sok-e ezért a 
területért a 300 ezer forint.  
 
Tóth Imre képviselő: a 150 ezer forint is elhangzott a bizottsági ülésen, és végül a bizottság 
döntött a 300 ezer forint mellett. Ha azt nézik, hogy 100 ezer forintot kértek tavaly és azelőtt 
is éveken át, akkor a 300 ezer nem sok. Ha azt nézik, hogy 100 ezerről hirtelen emelik fel, 
akkor soknak tűnik. Éveken keresztül nem emeltek az összegen. Nem biztos, hogy most kell 
megemelni háromszorosára, ebben egyetért polgármester asszonnyal. Lehet, hogy nem ez a 
legalkalmasabb pillanat ekkora emelésre. Véleménye szerint mindenképpen emelni kell 
valamennyit, mert 100 ezer forint már nem megfelelő összeg, hiszen hét évvel ezelőtt is 
ugyanennyi volt. A mutatványos eszközök használatánál nagyon komoly bevételek jelennek 
meg, ehhez képest a bérleti díj nem annyira jelentős. A sergő jegy már 800-1000 forint körül 
van. Az árusokra kiszabott helypénz díját minden évben karbantartotta a testület. Véleménye 
szerint az a legjobb megoldás, ha nem szállnak el a bérleti díjat tekintve, legyen egy 
kompromisszumos megoldás.  
 
Bertalan László képviselő: javasolja a bérleti díj minimum összegét 200 ezer forintban 
meghatározni. Annak a híve, hogy minden évben emeljenek minden összegen kicsit, a 300 
ezer forintra történő emelés egyszerre soknak tűnik. Már az is előrelépés lesz, hogy ezt a 
kérdést így meg tudják oldani, mert ez egy családi vita. Ezzel előtte nem nagyon volt 
probléma.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: azt kell figyelembe venni, hogy a minimum 
összeg lesz a kiinduló összeg, lehet, hogy ennél magasabb összeget fognak ajánlani a 
pályázók. 
 
Tóth Imre képviselő: ezzel a pályázati rendszerrel a családi vita kérdése is megoldódik. Ez a 
kérdés nyitottá válik. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: eddig 300 ezer, 200 ezer és 150 ezer forintos 
javaslat hangzott el. Van még valakinek más javaslata? 
 
Seresné Lados Éva képviselő: 150 ezer forintot javasol. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a bazárosok helypénze 910,- Ft/m2. 
 
Bertalan László képviselő: a 2365m2 ezen a helypénzen 2.152.150,- forint lenne.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: tegnap jegyző asszony 70 Ft/m2 összeget 
mondott a legalacsonyabb közterület foglalási díjra. Ha bárhol a településen közterületet 
foglal valaki, akkor ezt az árat kell megfizetni. 
 
Tóth Imre képviselő: akkor ez alapján javasolja a 150.000,- forint minimum árat. 
 
Gyárfás Lajos képviselő: az árusok, amikor meglátják, hogy hová kell állniuk az út két 
oldalán, akkor szidnak mindenkit. Nincs túl jó feltétel számukra, egyre kevesebben vannak. 
 
Bertalan László képviselő: visszavonja a 200 ezer forintra vonatkozó javaslatát. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: azzal, hogy az önkormányzat kiadja ezt a területet, 
megszűnik minden felelőssége? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság módosító javaslataival, annyi változással, hogy a minimum összeg 150 ezer forint 
legyen. 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadja, és a 
következő határozatot hozza. 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
111/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
Pályázati felhívás kiírására a Jászladány, külterület 0563. hrsz-ú ingatlan területén, az 
önkormányzat által kijelölt 2365 m2 területű ingatlanrész használatára a 2023. július 02. 
napján megrendezésre kerülő búcsú megtartása céljából  

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel – pályázati felhívást ír ki a 
Jászladány, külterület 0563. hrsz-ú ingatlan területén, az önkormányzat által kijelölt 
2365 m2 területű ingatlanrész használatára a 2023. július 02. napján megrendezésre 
kerülő búcsú megtartása céljából az előterjesztés szerint, az alábbi kiegészítésekkel. 
1. Az ajánlat minimális összege: 150.000,- forint, 
2. Ajánlati egyenlőség esetén – annak megszüntetéséig – a Pénzügyi-Ellenőrző-

Közbeszerzési Bizottság lehetőséget ad az ülésen megjelent ajánlattevők részére, 
hogy az ajánlott árat módosítsák. A módosítás úgy történik, hogy az ajánlattevő, 
amennyiben élni kíván az ajánlat módosításának lehetőségével, újabb ajánlatát zárt 
borítékba helyezi, és a bizottság elnökének (tárgyalásvezetőnek) átadja. 
Amennyiben minden boríték beadásra került, a bizottság elnöke elvégzi a 
borítékbontást, majd tájékoztatja a megjelenteket a legmagasabb összegű 
ajánlatról. 

A képviselő-testület felkéri Móczó Nóra jegyzőt, hogy a bérleti szerződésbe foglalja 
bele azokat az eszközöket, berendezéseket, amelyeket a bérlő működtetni kíván, és 
amelyekre vonatkozóan érvényes megfelelőségi tanúsítvánnyal rendelkezik. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben,  
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetői álláshelyére vonatkozó 
pályázat kiírására, valamint ideiglenes bizottság létrehozására a beérkező pályázatok 
véleményezésére 
Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Móczó Nóra jegyzőnek. 
 
Móczó Nóra jegyző: a pályázat kiírása nem mellőzhető, ugyanis a nemzeti köznevelésről 
szóló 2011. évi CXC. törvény 67. § (7) bekezdése szerint az intézményvezető harmadik és 
további megbízási ciklusát megelőzően a pályázat kiírása kötelező. Egy alkalommal 
megengedi a törvény, hogy a pályázat mellőzhető legyen az intézményvezető ismételt 
megbízása esetén, amennyiben azzal a fenntartó és a nevelőtestület is egyetért, de a harmadik 
és további megbízási ciklus esetében már nem engedi meg a jogszabály. Ezért szükséges a 
pályázat kiírása.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázat kiírását az előterjesztés szerinti tartalommal, és javasolja az ideiglenes bizottság 
tagjainak Tamási Istvánné nyugalmazott óvónő, Lengyel Józsefné nyugalmazott óvónő, 
Péntek Ágnes a Magyar Bölcsődék Egyesületének alelnöke, Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-
Jogi-Szociális Bizottság elnöke, Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
elnöke, Móczó Nóra, Jászladány Nagyközség Jegyzője megválasztását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a pályázat kiírását. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
112/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 

A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetői álláshelyére vonatkozó pályázat 
kiírásáról 

 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel – pályázatot hirdet közalkalmazotti 
jogviszony (Kjt.) keretében a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetői 
(magasabb vezető) munkakör betöltésére az előterjesztés szerinti tartalommal. A 
pályázati kiírás a Közszolgállás portálon, valamint Jászladány hivatalos honlapján 
jelenik meg.   

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben,  
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára az ideiglenes bizottság létrehozását. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
113/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
Szakértelemmel rendelkező ideiglenes bizottság létrehozása a Jászladányi Óvoda és 
Bölcsőde intézményvezetői álláshelyére beérkező pályázatok véleményezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel – az 1992. évi XXXIII. törvény 20/A. § (6) 
bekezdése, valamint a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvénynek a szociális, valamint a gyermekjóléti és gyermekvédelmi ágazatban történő 
végrehajtásáról szóló 257/2000. (XII. 26.) Korm. rendelet 1/A. § (10) bekezdése alapján 
szakértelemmel rendelkező ideiglenes bizottságot hoz létre a Jászladányi Óvoda és 
Bölcsőde intézményvezetői álláshelyére kiírt felhívásra érkező pályázatok 
véleményezésére. A bizottság megbízatása e feladat ellátásának idejére szól. 
 
A képviselő-testület a bizottság tagjainak az alábbi tagokat választja meg:   

 
1) Tamási Istvánné nyugalmazott óvónő, 
2) Lengyel Józsefné nyugalmazott óvónő, 
3) Péntek Ágnes a Magyar Bölcsődék Egyesületének alelnöke, 
4) Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke, 
5) Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke, 
6) Móczó Nóra, Jászladány Nagyközség Jegyzője. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal, helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés közvilágítás üzemeltetésére és karbantartására szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az előző képviselő-testületi ülésen már 
tárgyalták ezt a napirendi pontot, azóta már tisztázásra került a lámpatestek tulajdonjoga, 
melyet az önkormányzat megvásárol. Így már lehetőség van kiválasztani azt a szolgáltatót, aki 
majd üzemelteti és karbantartja ezt a rendszert. A korábbi árajánlatokhoz képest kettő 
módosító ajánlat érkezett, az egyik a PLH Közvilágítás Kft-től, a másik a Prime Energy 
Management Kft-től. A pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat 
született. 
 
Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság a 
négy ajánlatból a PLH Közvilágítás Kft. ajánlatát javasolja elfogadásra, tekintettel arra, hogy 
az ő ajánlatuk két évre vonatkozik.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 
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 (Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
114/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
A közvilágítás üzemeltetésére és karbantartására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel –a közvilágítás üzemeltetésére és 
karbantartására a beérkezett négy ajánlat közül a PLH Közvilágítás Kft. (1125 
Budapest, Szarvas Gábor út 20-22.) módosított ajánlatát fogadja el nettó 2.300,- 
Ft/lámpatest/év összegben, tekintettel arra, hogy ajánlattevő két évig biztosítja az 
ajánlatban szereplő szolgáltatási díjat. 
A képviselő-testület Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert bízza meg a két éves 
szerződés aláírásával. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal, helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a helyi környezet védelméről, a közterületek és ingatlanok rendjéről, a 
település tisztaságáról valamint a települési szilárd és folyékony hulladékkal összefüggő 
feladatok végrehajtásáról szóló 17/2004. (IV. 30.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, Móczó Nóra jegyzőt kérdezi, hogy kívánja-e az előterjesztést szóban 
kiegészíteni. 
 
Móczó Nóra jegyző: nem kívánja kiegészíteni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
rendelet-tervezet elfogadását azzal a módosítással, hogy – ünnepnapok kivételével - hétfőtől 
csütörtökig 9.00 és 18.00 óra közötti napszakban legyen megengedett az égetés. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: javasolja, hogy 18 óra helyett 20 óra legyen meghatározva. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a módosító 
javaslatot, hogy 9-18 óra közötti időszak helyett 9-20 óra közötti időszak legyen. 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen, 1 nem szavazattal elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
115/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
A helyi környezet védelméről, a közterületek és ingatlanok rendjéről, a település 
tisztaságáról valamint a települési szilárd és folyékony hulladékkal összefüggő feladatok 
végrehajtásáról szóló 17/2004. (IV. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
rendelet-tervezet módosításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi környezet 
védelméről, a közterületek és ingatlanok rendjéről, a település tisztaságáról valamint a 
települési szilárd és folyékony hulladékkal összefüggő feladatok végrehajtásáról szóló 
17/2004. (IV. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetben a 
9.00 és 18.00 óra közötti időszakot 9.00 és 20.00 óra időszakra módosítja. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  

 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára, hogy a keddtől-csütörtökig tartó időszakot hétfőtől-csütörtökig 
időszakra módosítsák a rendelet-tervezetben. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
116/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
A helyi környezet védelméről, a közterületek és ingatlanok rendjéről, a település 
tisztaságáról valamint a települési szilárd és folyékony hulladékkal összefüggő feladatok 
végrehajtásáról szóló 17/2004. (IV. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
rendelet-tervezet módosításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi környezet 
védelméről, a közterületek és ingatlanok rendjéről, a település tisztaságáról valamint a 
települési szilárd és folyékony hulladékkal összefüggő feladatok végrehajtásáról szóló 
17/2004. (IV. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetben 2. 
§-ában az 

 „(ünnep- és munkaszüneti napok kivételével) minden hét keddi és csütörtöki 

napján” 

 szövegrész helyébe az 

„– ünnepnapok kivételével - hétfőtől csütörtökig” 

szövegrész kerül.  
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni rendelet-
tervezetet az elfogadott módosításokkal.  
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 8 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja.  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének  

11/2023. (IV. 21.) önkormányzati rendelete 

a helyi környezet védelméről, a közterületek és ingatlanok rendjéről, a település 

tisztaságáról valamint a települési szilárd és folyékony hulladékkal összefüggő feladatok 

végrehajtásáról szóló 17/2004. (IV. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.3-21-JN1-2022-00029 azonosítószámon nyilvántartott 
„Belterületi utak kiépítése Jászladányban” című pályázat keretében kötelező 
tájékoztatás és nyilvánosság biztosítására szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Ennek a pályázatnak kapcsán 11 utca aszfaltozása fog megtörténni. A 
támogatási összeg már az önkormányzat rendelkezésére áll. A pályázat kapcsán a kötelező 
szereplőket szükséges kiválasztani, mely a pályázatból 100%-ban finanszírozható. A 
tájékoztatás és nyilvánosság biztosítására három árajánlatot kért be az önkormányzat, melyek 
közül a legkedvezőbbet a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség 
Nonprofit Kft. nyújtotta be, melyet elfogadásra javasol. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-
e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

 (Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
117/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
A TOP_Plusz-1.2.3-21-JN1-2022-00029 azonosítószámú, „Belterületi utak kiépítése 
Jászladányban” című pályázat keretében kötelező tájékoztatás és nyilvánosság 
biztosítására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a TOP_Plusz-1.2.3-21-
JN1-2022-00029 azonosítószámú, „Belterületi utak kiépítése Jászladányban” című 
pályázat keretében kötelező tájékoztatás és nyilvánosság biztosítására a Jász-
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Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. (5000 
Szolnok, Kossuth Lajos út 2.) árajánlatát fogadja el nettó 300.000,- Ft + 81.000,- Ft 
ÁFA, összesen bruttó 381.000,- Ft értékben.  
A képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.3-21-JN1-2022-00029 azonosítószámon nyilvántartott 
„Belterületi utak kiépítése Jászladányban” című pályázat keretében közbeszerzési 
szakértői feladatok ellátására szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Ugyancsak a belterületi utak építésére vonatkozó pályázatnál szükséges 
közbeszerzési feladatok ellátására szolgáltatót kiválasztani. A beérkezett ajánlatok közül a 
legkedvezőbbet a DERZS TENDER Kft. nyújtotta be, melyet elfogadásra javasol. 
Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

 (Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a határozati 
javaslat szerint a DERZS TENDER Kft. ajánlatának elfogadásával. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
118/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 

A TOP_Plusz-1.2.3-21-JN1-2022-00029 azonosítószámú, „Belterületi utak kiépítése 
Jászladányban” című pályázat keretében közbeszerzési szakértői, tanácsadói 
tevékenység elvégzésére szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a TOP_Plusz-1.2.3-21-
JN1-2022-00029 azonosítószámú, „Belterületi utak kiépítése Jászladányban” című 
pályázat keretében közbeszerzési eljárások lefolytatására a DERZS TENDER Kft. 
(5243 Tiszaderzs, Fő út 13/A) árajánlatát fogadja el nettó 1.600.000, - Ft + 432.000,- 
Ft ÁFA, összesen bruttó 2.032.000, - Ft értékben.  
A képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
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1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.3-21-JN1-2022-00029 azonosítószámon nyilvántartott 
„Belterületi utak kiépítése Jászladányban” című pályázat keretében 
projektmenedzsment feladatok ellátására szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. A projektmenedzsment feladatok ellátására vonatkozóan a legkedvezőbb 
árajánlatot a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. 
nyújtotta be, melyet elfogadásra javasol. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye, más javaslata. 

 (Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a Jász-Nagykun-
Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. ajánlatának elfogadásával. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
119/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
A TOP_Plusz-1.2.3-21-JN1-2022-00029 azonosítószámú, „Belterületi utak kiépítése 
Jászladányban” című pályázat keretében projektmenedzsment tevékenység ellátására 
szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a TOP_Plusz- 1.2.3-21-
JN1-2022-00029 azonosítószámú, „Belterületi utak kiépítése Jászladányban” című 
pályázat keretében projektmenedzsment tevékenység ellátására a Jász-Nagykun-
Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. (5000 Szolnok, Kossuth 
Lajos út 2.) árajánlatát fogadja el nettó 4.000.000,- Ft + 1.080.000,- Ft ÁFA, összesen 
bruttó 5.080.000,- Ft összegben.  
A képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény szervezeti és 
működési szabályzatának elfogadására 
Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a NÜVI szervezeti és működési szabályzatáról 
készült írásos anyagot mindenki megkapta, Bagi Zsolt megbízott intézményvezetőt kérdezi, 
hogy kívánja-e szóban kiegészíteni. 
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Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető: nem kívánja szóban kiegészíteni, megköszöni 
jegyző asszony segítségét. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
szervezeti és működési szabályzat elfogadását az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
120/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
A Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény Szervezeti és Működési 
Szabályzatának elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel – a Nagyközség Üzemeltetési és 
Vagyonkezelő Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatát az előterjesztés szerinti 
tartalommal jóváhagyja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza Bagi Zsolt Arnold megbízott intézményvezetőt a 
Szervezeti és Működési Szabályzat aláírására. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Jászladány belterületén szúnyoggyérítés elvégzésére szolgáltató 
kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, melyet nem kíván kiegészíteni. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja, hogy 2022. évhez hasonlóan szárazföldi szúnyoggyérítés alkalmazzanak, valamint 
javasolja a beérkezett három ajánlat közül a legkedvezőbbet kiválasztani, melyet Bagi Bence 
egyéni vállalkozó nyújtott be bruttó 1.900,- forint/ha/alkalom összegben. Az alkalom 
meghatározását nem javasolja a bizottság, mert az elmúlt évben is azt tapasztalták, hogy nem 
lett volna jó előre szerződni alkalomra, mert akkor rosszabbul járt volna az önkormányzat. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

 (Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
121/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
Jászladány belterületén végzendő szúnyoggyérítés elvégzésére szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel – a Jászladány belterületén földi 
szúnyoggyérítés elvégzésre a beérkezett három árajánlat közül a legkedvezőbb, Bagi 
Bence e.v. (5130 Jászapáti, István király út 3. 1. lph. 1.) ajánlatát fogadja el bruttó 
1.900,- forint (áfamentes)/ha/alkalom összegben, a szükséges számú alkalommal. 
Képviselő-testület a forrást az önkormányzat 2023. évi költségvetésében biztosítja, 
egyben felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a szerződés 
aláírására.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a baromfitartást ösztönző települési támogatás biztosításához előnevelt 
csirkét értékesítő kiválasztására  
Előadó: Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezetőnek. 
 
Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető: a baromfitartást ösztönző települési támogatásról 
átengedett hatáskörben a polgármester dönt, viszont a beszerzési szabályzat azt írja elő, hogy 
az egy millió forintnál nagyobb összegű beszerzések esetén az árajánlatokról a képviselő-
testületnek kell dönteni. Összesen 63 kérelem érkezett be, mely kérelmekre 30 db előnevelt 
csirkét fognak kapni a lakosok, így összesen 1890 darab előnevelt csirkét kell beszerezni. A 
legkedvezőbb árajánlattal is meghaladja a végösszeg az egy millió forintot, ezért bekérték a 
három árajánlatot, melyek közül a legkedvezőbbet Nagy Andrásné egyéni vállalkozó 
nyújtotta be bruttó 820,- Ft/db egységáron. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

 (Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Nagy Andrásné 
ajánlatának elfogadásával. 
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A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
122/2023. (IV. 20.) sz. határozata 
 
A baromfitartást ösztönző települési támogatás biztosításához előnevelt csirkét 
értékesítő kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a baromfitartást ösztönző 
települési támogatás biztosításához előnevelt csirke beszerzésére Nagy Andrásné 
(5100 Jászberény, Temető utca 26.) ajánlatát fogadja el bruttó 820,- Ft/db egységáron.  
A képviselő-testület a forrást az önkormányzat 2023. évi költségvetésében a szociális 
keret összegéből biztosítja. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az Ozoróczky Mária Szociális Központ kérelmére elektromos áram 
hálózatbővítés engedélyezésére 
Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos kérelmet 
mindenki megkapta, átadja a szót Müllerné Braun Erika intézményvezetőnek. 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: azért kérik a 3x40 Ampert, mert a 3x63 Amper a 
központi telephelyre nem elég. Főleg nyáron van gond a konyhában, amikor a klímák is 
mennek. Beszélt a régi kollégájukkal, Pataki Lászlóval, aki regisztrált villanyszerelő, és ő 
segített akkor is az intézménynek, amikor a mosodához a 3x100 Amperes bővítés is 
megvalósult. Ő azt mondta, hogy a villanyóra szekrényben, ami jelenleg föl van téve, van 
még hely a 3x40 Amper bővítésére, nem kell engedélyeztetni sem, és nem kell másik 
villanyórát sem szereltetni. 1985-ben, amikor megépült a nagy épület, akkor a földkábelre 100 
Amperes vezetéket szereltek be, ez elbírja a hálózatbővítést. Tegnap azt mondta a bizottsági 
ülésen, hogy szeretnék légkábelen vezetni az áramot a konyhába azért, mert így egyenesen a 
konyhához lehetne vinni, nem kellene külön a földkábelen bevinni, és úgy a konyhába. Ezek 
csak részletkérdések. Azok a szerelők fogják megmondani, hogy melyik megoldás lesz a jobb 
választás, akik engedélyeztetni fogják. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: összegszerűen mit jelent ez a hálózatbővítés? 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: 600 ezer forint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
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Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: információk hiányában a 
bizottság elnapolásra javasolja a hálózatbővítésre vonatkozó döntést, és kéri, hogy az 
intézményvezető kérjen árajánlatot az E.on-tól a költségekre vonatkozóan. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: most már kiderült, hogy 600 ezer forint a 
költség.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: véleménye szerint az E.on-t mindenféleképpen meg kell 
keresni. Polgármester asszony azt mondta, hogy nyár végén, vagy ősz elején átveszi az 
egyház az intézményt, ezért nem javasolja a hálózatbővítés engedélyezését.  
 
Bertalan László képviselő: intézményvezető asszonyt kérdezi, hogy ha a klímák be vannak 
kapcsolva, akkor mi nem működik. 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: a biztosítékot veri le a rendszer, ha a klímák 
működnek, valamint egyre több hozzátartozó kér olyan lehetőséget, hogy a lakószobákba 
hoznának hűtőszekrényeket. Egyelőre azt mondják a hozzátartozóknak, hogy nem 
engedélyezik, mert ha ez tömegesen megindul, akkor nem tudják ezzel a kapacitással az 
energiát biztosítani. Most is vagy sütnek, vagy a klímák mennek. Péntekenként nincsenek 
addig bekapcsolva a klímák nyáron, amíg készen nincsen a sütemény vagy a kalács a sütőben. 
Ilyenkor az irodában is elmegy az áram. Kevés a 3x63 Amper.  
 
Gyárfás Lajos képviselő: a költségvetésben meg van erre a forrás, és a testületnek csak hozzá 
kell járulnia, vagy biztosítani kell hozzá forrást is? 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: 500 ezer forint feletti beruházásnál kérni szokták a 
testület hozzájárulását. Jelenleg van bérmegtakarítás az intézménynél, így bele fér a 
költségvetésbe. Működni így is tud az intézmény, ha nem járul hozzá a testület, akkor tudják 
azt mondani a hozzátartozóknak, hogy nem hozhatnak be hűtőket. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: hiába van kiépítve a 3x100 Amper vezeték, mivel 3x63 
Amper megy be. Ahhoz, hogy 3x40 Ampert külön a konyhára tegyenek nem fog az E.on 
föltenni oda egy órát, hanem föltesz egy áramváltós órát, ami méri a 3x100 Ampernek 
megfelelő dolgokat. Az, hogy az intézmény az ingatlanon belül hogyan osztja el az energiát, 
az már egy másik villanyszerelési munka. 
 
Tóth Imre képviselő: az áramszolgáltató nem órát fog cserélni, mert az óra képes mérni a 
3x100 Ampert is, hanem a megszakító korlátozót fogja kicserélni csak, hogy 100 Ampert 
betáplálhasson a rendszerbe a hálózat. A kisebb óráknál ezt kismegszakítónak hívják, 
nyilvánvalóan ekkora kapacitásúaknál már nem kismegszakítók, hanem valahogyan máshogy 
hívják. Most 3x63 Amperos megszakító van, ezt kicserélik 3x100 Amperosra, az órát nem 
kell kicserélni. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ki kell cserélni, mert áramváltós óra kell. Azok a 
szabványok már nem léteznek, amelyek akkor voltak, mikor építve lett a rendszer. Lakossági 
fogyasztásnál 3x63 Amper mehet be. 3x80 Ampernál már más előírások vannak, ezt 
tapasztalták a napközi konyhánál. Ha szabványos a villanyóra szekrény annak is csak örülni 
kell, mert villanyóra szekrénynek horribilis ára van. Ha 3x63 Amperről 3x100 Amperre 
szeretnének bővíteni, az véleménye szerint egymillió forint. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: ha a költségvetésben át tudják csoportosítani erre az 
összeget, akkor hozzá lehetne járulni. Véleménye szerint ez a nyáron nem fog megvalósulni. 




